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Kandavas pagasta konsultatīvās padomes 

SANĀKSMES PROTOKOLS 
Tukuma novadā, Kandavs pag. 

 

2024. gada 09. janvārī            prot. Nr. 24/1 

 

Kandavas pagasta konsultatīvās padomes (turpmāk - Padome) sēde sasaukta 2024. gada                

09. janvārī plkst. 18.30, pēc adreses: Valdeķu kultūras nams, Valdeķi, Kandavas pagasts, 

Tukuma novads. 

Sanāksmi plkst. 18.30 atklāj Padomes priekšsēdētāja Signe Ezeriņa. 

Sanāksmi protokolē: sekretāre Anita Sipoviča. 

Sanāksmē piedalās: 

Padomes locekļi: Signe Ezeriņa, Iveta Pāža, Anita Sipoviča, Brigita Pētersone. 

Sanāksmē piedalās Tukuma novada Domes priekšsēdētāja vietniece sociālās politikas 

jautājumos Inga Priede. 
 

Darba kārtībā 

1. Jaunā padomes locekļa apsveikšana. 

2. Iepazīšanās ar budžetu 2024.gadam. 

3. Diskusijas par aktualizētajiem jautājumiem. 
 

1.  

Jaunā padomes locekļa apsveikšana 

Padomes priekšsēdētāja Signe Ezeriņa atklāja sapulci, sirsnīgi apsveicot un svinīgi 

pasniedzot nelielu pārsteiguma dāvaniņu Brigitai Pētersonei, kura Kandavas pagasta 

konsultatīvās padomes sastāvā iekļauta saskaņā ar 30.11.2023. Tukuma novada domes 

lēmumu. 

2. 

Iepazīšanās ar budžetu 2024.gadam 

Sanāksmi turpina Tukuma novada Domes priekšsēdētāja vietniece sociālās politikas 

jautājumos Inga Priede. Inga Priede iepazīstināja klātesošos ar plānotajiem Tukuma 

novada attīstības pasākumiem 2024.gadā, izaicinājumiem ar kādiem saskaras pie budžeta 

sagatavošanas. Vērsa uzmanību uz nepietiekamo valsts finansējumu, lai apmierinātu 

Tukuma novada un visu tā pagastu vajadzības.  

Ar Kandavas pagastam piešķirto finansējumu, kas daļēji atbilst prasīto vajadzību 

apmierināšanai, iespējams, izdosies sakārtot Valdeķu ciemata publisko ūdens ņemšanas 

vietu, nodrošināt internetu Valdeķu kultūras namā, atjaunot Valdeķu ciemata attīrīšanas 

iekārtas un veikt citas darbības.  

3. 

Diskusijas par aktualizētajiem jautājumiem  

Padomes locekļi diskutēja ar Domes priekšsēdētāju par šādām Kandavas pagastā 

aktualizētām tēmām: 

IZRAKSTS 
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1.) iedzīvotāju skaits samazinās, ierobežota darba vietu pieejamība, nepietiekams 

atalgojums, sabiedrība  aizvien vairāk noveco. 

2.) tēma, kas sāpīgi skar katru Kandavas pagasta iedzīvotāju, jo ir saistīta ar tuvumā 

esošu skolu likvidēšanu un skolu likvidēšanas projektiem. Tiek rosināts kā alternatīvu 

jaunās paaudzes izglītošanai, amata prasmju mācīšanai un kopējās valsts labklājības 

celšanai, vairāk atvērt arodskolas. Tādejādi jaunieši mācītos amatus, būtu ieinteresēti 

palikt Latvijā, radītu jaunas darba vietas utt. 

3.) pēdējā laikā daudz tiek runāts par mājdzīvnieku aizsardzību un labturības 

pamatprincipiem, kas ir jāpiekopj katram dzīvnieka īpašniekam, kas ir labi darīts un 

slavējami. 

4.) ir pamanīta skarbā realitāte, kas saistīta ar bērniem, kuri ir izņemti no nelabvēlīgām 

ģimenēm. Ar likumu ir noteikts, ka bērniem, kas izņemti no nelabvēlīgām ģimenēm un 

nodoti audzināšanā audžu ģimenēm, nedēļas nogalēs ir jātiekas ar bioloģiskajiem 

vecākiem.  Likums radīts ar labu nolūku, bet realitātē šie bērni, kas tā jau ir cietuši no 

bezatbildīgajiem vecākiem, ik nedēļas nogali ir nepasargāti no  savu vecāku 

emocionālās vardarbības. Audžu ģimenēs pēc tam visu nedēļu strādā ar šiem bērniem, 

lai tie atbrīvotos no negatīvajiem iespaidiem, bet jau nākamās nedēļas beigās šie bērni 

no jauna piedzīvo degradējošu savu vecāku ietekmi. 

5.) ir dramatiski slikts grants ceļa segums posmā no Valdeķiem līdz Zemītei, Kandavas 

pagasta, Tukuma novadā un tam pieguļošajiem ceļiem. Ceļa posms apmēram 10 km 

garumā, kas parasti izbraucams 13 min, ļoti bieži, praktiski jebkurā gada laikā pienāk 

brīdis, kas tas ir tik bedrains, ka maksimālais braukšanas ātrums ir 20 – 30 km/h un ceļa 

posms jābrauc vismaz 40 minūtes. Pa tādu ceļu ik dienas skolēnu autobuss ved bērnus 

uz skolu un no skolas, cilvēki pārvietojas uz un no darba, veikala un brauc citās 

darīšanās. Braukšana pa šāda veida ceļu noteikti atstāj nelabvēlīgas sekas uz cilvēku 

veselību, kā arī rada biežāku nepieciešamību remontēt, kā privāto, tā arī sabiedrisko 

transportu. Sabiedriskā transporta biežais remonts un tā īsais ekspluatācijas laiks, atstāj 

milzīgu robu mūsu valsts budžetā.  

6.) Kandavas pagasta iedzīvotāji, it īpaši vecāka gada gājuma, kas maksājuši nodokļus 

mūža garumā, lai celtu savas zemes labklājību un veicinātu tās izaugsmi, justos 

iepriecināti, ja tiktu atjaunots, kā tas bija pieņemts un ierasts Kandavas novada domes 

saimniekošanas laikā, ka gadu mijā tiktu uzdāvināts kalendārs ar Kandavas novada 

vēsturiskām un vienkārši skaistām vietām. 

7.) viena daļa Kandavas pagasta iedzīvotāju nav sajūsmā par laikrakstu “Tukuma 

Novada Vēstis”, atzīstot to par nelietderīgu. Tā vietā labprātāk pastkastītē redzētu jau 

iepriekš pieminēto kalendāru. 
 

Nākamā sanāksme ieplānota: 2024. gada 09. aprīlī plkst. 18.30, pēc adreses: Valdeķu 

kultūras nams, Valdeķi, Kandavas pagasts, Tukuma novads. 

Sanāksme slēgta: 2024. gada 09. janvārī, plkst. 19.40 

 

Padomes priekšsēdētāja   (paraksts)                       S. Ezeriņa 

 

Sēdi protokolēja sekretāre   (paraksts)                 A. Sipoviča 

IZRAKSTS PAREIZS 

Kandavas pag., 16.01.2024. 

Kandavas pagasta konsultatīvā padome 

Padomes priekšsēdētāja    (paraksts)                            S. Ezeriņa 


